
Klargörande:
u Vi har inte som mål att lämna SVK

u Rasenkommer under inga som helst omständigheter flyttas till grupp 8

(Om inte FCI beslutar en sådan förändring för alla länder.)

u Det vi vill göra är att utöka klubbens erbjudande och engagemanget hos en större del 

münsterägare och förbättra vårt inflytande över den egna rasen

u Därigenom ser vi möjligheter till en större andel meriterade hundar och ett

avelsarbete som kan fortsätta att bevara rasensursprungliga egenskaper

u Få ett bättre samarbete med KlM-I



u Förtydligande till pdf -fil skapad efter mötet:

All rºd text (fr¬nsett en skªrmdump hªmtad fr¬n SVKõs brev till KlM-I 2018) är 

inskriven i efterhand för att förtydliga för de som inte deltog vid mötet , samt 

för att presentationen skall harmonisera med protokollet.



SVENSKA KLEINER 

MÜNSTERLÄNDERKLUBBEN
Litslena 2019-11-24



Dagordning
1. Mötets öppnande

2. Fastställande av närvarolista

3. Val av mötesfunktionärer
a) Val av mötesordförande
b) Val av sekreterare
c) Val av två justeringsmän tillika rösträknare

4. Fastställande av föredragningslista för mötet

5. Presentation om varför en egen rasklubb borde bildas och hur denna ska vara verksam
a) Bakgrund till initiativet
b) Verksamhetsplan
c) Budgetförslag

6. Fråga om bildandet utav Svenska Kleiner MünsterländerKlubben (ska den bildas, ja eller nej)

7. Fastställande av stadgar för klubben

8. Val av interimsstyrelse (Ordförande samt minst två ledamöter) för tiden fram till och med det 
första ordinarie årsmötet

9. Utse valberedning

10. Förslag till hur en framtida styrelse kan vara uppbyggd

11. Övriga frågor

12. Mötets avslutande



1. Mötets öppnande



2. Fastställande av närvarolista



3. Val av mötesfunktionärer

a) Val av mötesordförande

b) Val av sekreterare

c) Val av två justeringsmän tillika rösträknare



4. Fastställande av föredragningslista 

för mötet

Här föreslogs att SVK skulle få en punkt i 

dagordningen, vilken har lagts till i protokollet 

som punkt nr. 6.
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6. SVKõs yttrande i fr¬gan



5. Presentation om varför en egen rasklubb 

borde bildas och hur denna ska vara verksam

a) Bakgrund till initiativet

u 17:e mars 1912, bildas óVerein für Kleine Münsterländer (Heidewachtel)ó  

i Tyskland

VJP anno 1934



5. Presentation om varför en egen rasklubb 

borde bildas och hur denna ska vara verksam

I Hans Eggerts bok Der Kleine Münsterländer Vorstehhund ðHeidewachtel ð

Spion, Zuchtgeschichtliches in Bild und Wort 1912-1945 finns en artikel 

skriven av Edmund Löns år 1912 dvs samma år som rasen påbörjade sin stambok. 

Förutom att han beskriver rasens stående egenskaper så står naturligtvis också 

följande om KlM-rasens egenskaper:



u Svenska Vorstehklubben bildades år 1917

u Ett halvt sekel senare hamnade Kleiner Münsterländer i SVK 

u År 1996 blev Kleiner Münsterländer kvar som en "udda rasò 

Protokoll publicerat i Vorstehbladet 1996

SVK



u År 1996 lämnade ett antal raser SVK. De flesta hade egna rasklubbar och gick

in under den nybildade specialklubben SKF. KlM hade inte längre någon egen

rasklubb och tilläts efter omröstningar mellan fyra alternativ att vara kvar. 

Enligt referatet hade önskemål från enskilda rasrepresentanter att vara kvar

framförts , men ingen inventering om intresse att kvarstanna i SVK 

genomfördes bland KlM-ägare.

Protokoll publicerat i Vorstehbladet 1996



u Rasutveckling hos de raser som blev kvar i SVK jämfört med de raser som 

hade egna rasklubbar under SKF

Från SKKs avelsdata



u Sedan har rasensexistens inom SVK debatterats otaliga gånger

Vorstehbladet 1999



u Sedan har rasensexistens inom SVK debatterats otaliga gånger

u Inte minst själva testandet av rasensegenskaper i form av jaktprov har varit

ett hett ämne för debatt under hela 2000-talet men utan att någont

konstruktivt har kommit ut av det.

Vorstehbladet 1999



u År 2009 lämnade medlemmar in en motion om att testandet av rasens

egenskaperborde kalibreras mot hemlandets. Styrelsenssvar var att de redan

jobbade för ökad allsidighet och ökat samarbete med rasernas hemland och

avvakta 2012 års regelrevision. 

u Resultaten uteblev emellertid , utvecklingen gick istället åt motsatt håll . 

Jaktproven fick aldrig någon mer allsidig inriktning efter regelrevisionen

2012. Tvärtom beslöt styrelsen att slopa apporteringen i ukl, ett beslut som

jakthundskommittén /SKK ingrep i och apporteringen återinfördes .





u År 2018 sprids i sociala medier statistik över SKKregadehundar 2017. Helt

plötsligt är KlM tredje största ras i grupp 7. Åter startar en diskussionom 

KLMs framtid . Snart kontaktas vi av SVKs ordförande för samtal vilket leder

till ett möte våren 2018 där SVK sonderar vad som kan få ossatt stanna i SVK:

- De tyska avelsproven, sa vi

- Jätteintressant , sa ordföranden

u Styrelsen tar fram bra material, översätter provregler för dyra pengar, alla

hjälper till ( även vi), ordföranden åker land o rike runt och håller informativa

föredrag för alla avdelningar. Men hur slutar det?



"... en tydlig majoritet svarade att man inte

vill att UT/AT skulle införas.ò

"SVKs huvudstyrelse valde därför att inte

lägga fram förslaget till fullmäktige .ò

"... inte heller att göra det vid nästa

fullmäktige "



Information från årssammanställningar från SVK 

1997-2018 och medlemsregistratorn 2018

u Enbart 25% av alla KlM-ägare väljer att vara medlemmar i 

SVK

u KlM-ägare står för ca 20% av SKVs medlemmar och har 

därför svårt att påverka beslut

u Många avlar utanför SVKs rekommendationer



u 2005 SVK får inbjudan ang bildandet , SVK tackar nej . Avgåendeavelsråd åker på
egen bekostnad och säkrar en inbjudan till:

u 2006 Bildandemöte, SVK deltar och blir medlem

u 2008 SVK slutar betala medlemsavgiften. I KlM-verbands medlemsblad nr 6/2008:  
"Schwedenist ein Problemkind und es besteht seitens des 
Jagdhundedachverbandeskein grosses Interesse an den KlM und einer
Zusammenarbeit mit KlM-I."

u 2010 Generalförsamling - SVK deltar ej

KLM-International



u 2011 SVK blir utkickade pga ej betald medlemsavgift

u (2012 Generalförsamling - SVK ej medlem)

u 2014 KlM-I inför krav på medlemskap för användning av tyska hanar. SVK går åter med, skickar två avelsråd till 

generalförsamlingen som bl a enhälligt bifaller den nya standarden.

u 2016 Generalförsamling - SVK deltar ej

u 2018 Generalförsamling - SVK deltar ej . SVK och övriga nordiska klubbar meddelar KlM-I via epost att de

"cannot accept" tyska klubbens nya rasstandard som klubbades 2014. Senareåtertar SVK sin skrivelse (dock ej DMK 

vilket 2019 lett till förbud för danska uppfödare att använda tyska hanar) 

KLM-International



KLM-International

Ur SVKs m fl skrivelse 2018

Notering: Rºd text visades p¬ mºtet, d¬ det ªr en skªrmdump fr¬n SVKõs skrivelse.



KLM-International

Ur SVKs m fl skrivelse

u Den 14 november 2019 offentliggörs den nya rasstandarden av FCI 



5. Presentation om varför en egen rasklubb 

borde bildas och hur denna ska vara verksam

a) Bakgrund till initiativet

b) Verksamhetsplan

Målet med att starta rasklubb för Kleiner Münsterländer är att främja aveln av 
den allsidiga jakthunden. 



u Anslutas till SKK och Specialklubb

u Sätta samman arbetsgrupper/kommittéer för att:

Å Arbeta fram sätt att göra klubben tillgänglig för hela Sverige och samla in information och 

önskemål från KlM-ägare för att kunna utarbeta en rasklubb som mötet ägarnas intressen

Å Arbeta fram kompletterande avelsgodkännanderegler som stämmer överens med den nya 

rasstandarden som nyligen publicerats av FCI

Å Etablera internationella kontakter KlM-I

Å Arbeta fram en plan för allsidiga provformer för att möta rasstandarden samt se över 

championatreglerna

Verksamhetsplan för första året:
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